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Protokół Nr I/2005 z dnia 10 lutego 2005 roku
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Mysiara.

Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zbigniewa Gładkiego.

Głosowanie

14 głosów – za

Następnie zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad?

Pan Burmistrz
- zgłosił wniosek o wykreślenie pkt. 14 w sprawie utworzenia spółki z SEFAKO w związku z tym , że nie ma jeszcze ostatecznych propozycji co do umowy.
- drugi wniosek dotyczy wprowadzenia jako pkt. 7 informacji  w związku z ustawą      z 19 czerwca 1997roku o zakazie stosowania wyrobów azbestowych (Dz.U.
Nr 101 poz.628).
Pan Przewodniczący

- odczytał pismo sołtysów o wprowadzeniu do porządku obrad punktu dotyczącego podniesienia prowizji.
Przewodniczący wyjaśnił że po przepracowaniu  na Komisjach Rada podejdzie do tematu na następnej sesji.
Odczytał proponowany porządek obrad z wprowadzonymi poprawkami.
Głosowanie
14 głosów – za
Ad. 2

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Głosowanie
14 głosów – za
Ad. 3

Pan Burmistrz

- odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji.
Ad. 4

Radny M.Gliwiński

- mieszkańcy Oś. Skarpa proszą o częstsze patrole Policji na osiedlu i okolicy garaży przy Oś. Drewnianym,
- prosimy również o zamontowanie 1 lampy między blokami 7 i 10 na Skarpie.
Radny Z.Gładki

- zwrócił się o wymianę 9 starych lamp na oświetleniowych na 5 energooszczędnych,
- mieszkańcy proszą o zmianę oznakowania w Łowini od strony Sędziszowa, jest podjazd gdzie kierowca musi się zatrzymać i nie może później ruszyć,
- zniwelować w Pawłowicach zjazd od szkoły,
- zgłosić naprawę drogi powiatowej Łowinia – Pawłowice, stan bardzo zły.
Radny T.Styczeń

- zwrócił się z pytaniem do radnej powiatowej Pani Muzoł czy droga powiatowa Krzcięcice – Zagórze będzie modernizowana?
Pani M.Muzoł

- sesję budżetową mamy w marcu nie mogę dziś odpowiedzieć, nie chcę składać deklaracji przed budżetem.

Radny J.Wiencek

- zwrócił uwagę na sprawę parkowania Na Skarpie ciężkich samochodów na nowych chodnikach , które przez to są niszczone.
- prośba o przesunięcie lampy przy blokach 14 – 15 na koniec bloków aby oświetlić garaże ,
- mieszkańcy proszą o rozważenie możliwości wybudowania parkingów Na Skarpie
aby samochody nie parkowały na ąskich uliczkach, można rozważyć teren za blokami,
- poprawić zejście między sklepem P. Krzelowskiej a blokiem 11.
Radny Z.Adamski

- droga przez Sosnowiec koniecznie rów wzdłuż drogi za CN do mostu,
- konieczny rów przy drodze Marianowska posesja p. Piątek i p.Sroka mają wodę w piwnicach.
Radny M.Żelezik

- zwrócił się z prośbą o odtworzenie drogi w Białowieży między Bocheńskim a Stelmasińskim, zarosły krzaki i doga jest bardzo zwężona,
- droga Przełaj Czepiecki wyrównać tłuczniem.
Radny W.Tabor

- droga powiatowa Gniewięcin – Krężoły skrzyżowanie źle wykonane , zjazd w kierunku Sędziszowa zaniżony i ściąga w rów,
- konieczny znak o zakazie zatrzymywania się i strzałka informująca w kierunku Krężół.
Radny Z.Konieczny

- w ubiegłym roku zrobiliśmy asfalt bez ścięcia poboczy i wykonania rowów,
- w Jeżowie tam gdzie zrobiono rów konieczne zamontowanie 2 przepustów.
Ad. 5
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Pani Skarbnik

- odczytała projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem.
Radny J.Psonak

- odczytał opinię Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy o projekcie budżetu na 2005 rok. Opinia pozytywna.
Pani Skarbnik

- odczytała opinię o projekcie budżetu Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, opinia pozytywna.
Pan Burmistrz

- poprosił o wyrażenie zgody aby z kwoty 310.000zł uwalniających się środków przeznaczyć 72.720zł na drogownictwo i zapisać to w dziale Transport, mogą być
niewielkie różnice kwot po przetargach.
Projekt budżetu jest odważny nastawiony na dalszy rozwój społeczny i infrastrukturalny, gdybyśmy ujęli kwotę 250.000zł partycypacji w drogach powiatowych
to na inwestycje przeznaczamy ponad 23% budżetu. Podał analzę kwot przeznaczanych na inwestycje od 2001 roku:
2001 – 458.000 zł
2002 – 180.000zł
2003 – 745.621zł
2004 – 2.613.826zł
2005 – ok. 5.000.000zł
Jest kontynuacja oraz realizacja nowych zadań.
Do oświaty dokładamy 2.500.000zł z tendencją do wzrostu z uwagi na nowe zadania bez pokrycia w środkach.
Organizujemy pozyskiwanie środków unijnych, co przekłada się na nie limitowanie
godzin pracy większości pracowników. Planujemy dalsze pozyskiwanie środków z zewnątrz, będziemy się starać wydawać je gospodarnie i efektywnie.
Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu gminy na 2005 rok.
Głosowanie
14 głosów – za                         uchwała Nr I/1/2005
Ad. 6

Pani Skarbnik

- otrzymaliśmy dotację oświatową i darowiznę na szkołę w Boleścicach, przed uchwaleniem budżetu nie mogliśmy wprowadzić tych środków i stąd dzisiejsza
uchwała.
Głosowanie
14 głosów – za                           uchwała Nr I/2/2005
Ad. 7

Pani Sekretarz

- korzystając z obecności sołtysów poprosiła o upublicznienie materiałów dotyczących realizacji Programu bezpiecznego użytkowania i unieszkodliwiania
wyrobów zawierających azbest. Prowadzona jest akcja spisywania eternitu Rozp. Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Społecznej nakłada na właścicieli,
użytkowników i zarządców nieruchomości dokonanie oceny tych wyrobów wg załączonego wzoru w 2 egzemplarzach i przekazanie 1 egz. Do Powiatowego
Inspektora Nadzoru Budowlanego w Jędrzejowie.
Zwrot środków będzie tylko za  demontaż i transport przez specjalistyczne firmy na miejsca wyznaczone. Powiatowy Inspektor zwrócił się o przekazanie
właścicielom obiektów druku do oceny .
Pan N.Jawor

- od oceny są fachowcy a nie my, wymiana pokryć dachowych dla wielu rolników  jest niemożliwa do wykonania, ludzi na to nie stać. Jako sołtysi ciągle mamy
coś do roznoszenia, zawsze są podwyżki dla innych a o nas się nie myśli.
Pani Sekretarz

- azbest jest szkodliwy w przypadku połamania lub uszkodzenia.
Sekretarz przedstawiła uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych
przez Gminę na rok 2005. Regulamin został podpisany prze Burmistrza i Zw. Zawodowe oświaty.
Głosowanie
14 głosów – za                     uchwała Nr I/3/2005
Ad. 8

Pani Sekretarz

- przedstawiła uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,
wychowawczych i opiekuńczych dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół oraz nauczycieli pełniących obowiązki w ich zastępstwie a także pedagogów i doradców
zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku kształcenia i zawodu oraz ustalenia liczby uczniów, na których przysługuje etat nauczyciela –
bibliotekarza w szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów.
Głosowanie
13 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się                  uchwała Nr I/4/2005
Ad.9

Pani Sekretarz

- przedstawiła uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego w roku 2005.
Głosowanie
12 głosów – za                                 uchwała Nr I/5/2005
Ad.10
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Pan Przewodniczący

- odczytał projekt uchwały w sprawie przekazania majątku dla ZUK.
Głosowanie
14 głosów – za                                uchwała Nr I/6/2005
Ad.11

Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę w sprawie wygaśnięcia mandatu funkcji sołtysa Sołectwa Swaryszów i zarządzenia wyborów uzupełniających na tę funkcję.
Głosowanie
14 głosów – za                                uchwała Nr I/7/2005
Radny J.Psonak

- dziś zajmujemy się budżetem, proponuję ustalenie jakieś drobnej sumy jako jednorazową pomoc dla rodziny zmarłego sołtysa, proponuję 700zł.
Ad.12

Pan Przewodniczący

Odczytał uchwałę w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza wraz z uzasadnieniem.
Głosowanie
14 głosów – za                                uchwała Nr I/8/2005
Ad.13

Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet przysługującym radnym.
Pani Wiceprzewodnicząca

- odczytała wniosek podpisany przez 4 radnych w sprawie pozostawienia diet na dotychczasowym poziomie.
Radny T.Styczeń

- uważamy że ryczałt jest przeszacowany, diety są zasadne i uważam że nadal powinny zostać.
Pan N.Jawor

- pracownik zarabia 500 600 zł a wy chcecie ryczałt 700, nie odrywajcie się od wyborców.
Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wysokości diet.
Głosowanie
9 głosów – za                         uchwała Nr I/9/2005
Ad.14

Radny M.Żelezik

- poprosił o przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2005 rok (plan w załączeniu)
głosowanie
14 głosów – za
Ad.15

Pan Burmistrz

- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych:
M.Gliwiński – Komendant Policji deklaruje zwiększenie częstotliwości patroli na
                        osiedlach, prosi o kontakt telefoniczny w przypadku zakłóceń
                         porządku publicznego,

-         sprawę zamontowania lampy oświetleniowej rozeznamy.
Z.Gładki        -    postaramy się zrealizować wymianę starych opraw oświetleniowych
                           na nowe,

-         o oznakowanie drogi zwrócimy się do ZDP,
-         zjazd przy szkole w Pawłowicach jest to temat poważny, rozeznamy co można zrobić,
-         droga powiatowa Łowinia – Wojciechowice, będziemy się starać ujmować do realizacji drogi w najgorszym stanie. Dołożyliśmy

ogromne pieniądze do nie swoich zadań bo z tych dróg korzystają nasi ludzie.
T.Styczeń     -     kilka razy występowaliśmy o drogę Deszno – Krzcięcice, została ona
                           ujęta w planie na lata 2007 –2013, podstawowe naprawy zrobimy.
J.Wiencek     -    sprawę parkowania TIR – ów na chodnikach należy zgłaszać na
                           Policję,

-         lampę między blokami 14 i 15 zrobimy jeśli zadania w przetargach
     wyjdą taniej i zostaną pieniądze,

-         na Skarpie zaplanowane są 2 parkingi.
Z.Adamski    -    rów na Sosnowcu zgłaszaliśmy kilka razy, myślę że Pani Muzoł
                           Zgłosi do Zarządu Powiatu,

-         odwodnienie na ul. Marianowskiej do rozeznania.
M. Żelezik    -    rozgraniczenie w Białowieży zrobimy,

-         naprawę drogi Przełaj Czepiecki mamy w planie.
Z.Konieczny  - część rowu tam gdzie konieczne będzie wykonywana, wystąpimy do
                         Powiatu o zamontowanie dren i zrobienie zjazdów.
Pan Z.Adamski
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- zwrócił się o zamontowanie 2 lamp przy wyjeździe z ul.Klonowej naprzeciw przejazdu,
- rozeznać sprawę dewastowanego bloku Na Sadach.
Pan Burmistrz

- blok nie jest naszą własnością, Spółdzielnia jest w upadłości.
Pan Przewodniczący

- odczytał apel Rady Miasta Płocka o opodatkowanie się jednorazowe samorządów na rzecz pomocy ofiarom tragedii w Azji południowo – wschodniej wywołanej
tsunami.
Przewodniczący zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie.
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